
Referat af Brugerrådsmøde den 10-9-24 

Fraværende John 

 

1. Siden sidst: vedhæftet 

2. Økonomi: Vi har ca. 40.000,- på kontoen. Vi har brugt en hel del penge på vedligehold og nyanskaffelser, så 

som nye stole. 

3. Status for gavl: Tanja rykker kommunen, da den gamle gavl er meget træt. 

4. De gamle stole: Er blevet sat til salg i huset, til 50 kr. pr. stk. Så ser vi 14 dage og tager dem derfra. 

5. Der blev besluttet at når madhold bager pandekager/æbleskiver o.lign til arrangementer i huset, må de 

bruge 50 kr pr mand på dagen til mad. 

6. 10 års jubilæum: Der kiggers efter hvilken dato det nøjagtig er i 2025 

7. Paragraf 18 midler: Der søges hjælp angående buskørsel til gangbesværende 

8.Efterårsfest: Efterårsfesten bliver i år som en aftenfest. Det foreslås at det bliver taget op som en forårsfest 

midt på dagen. 

evt.: 

Referat fra brugerrådsmøder hænges på tavlen.   

Generalforsamling er den 28 november. Gurli, Poul Erik, Jette Christiansen og Brigitte er på valg 

 

Nyt møde 12 november 2024 

Kommunen giver brød 

Mvh. Brigitte 

  

   


